
Zápis z výroční schůze 
ZO Českého zahrádkářského svazu Chodov konané dne 13.4.2019 v KaSSu 

 
Přítomní delegáti :  viz presenční listina 
 

Výroční schůze byla svolána m.j. jako volební pro nadcházející funkční období r.2019 až 2024.   
Počet pozvaných delegátů byl 50 , přítomno bylo  32  pozvaných zástupců tedy nadpoloviční většina a 
schůze byla tímto usnášeníschopná. Schůzi řídil předseda ZO př. Jiří Žďárský. Schůze se řídila programem 
uvedeným na pozvánce. 
 Úvodem bylo vzpomenuto minutou ticha na nedávno zesnulou správkyni osady č.4 - paní Vlastu 
Zavřelovou. Kromě zastupování osady byla neúnavnou organizátorkou všech našich zářijových výstav a 
prezentací v KaSSu a svými návrhy a pomocí významě pomáhala činnosti naší ZO. Čest její památce!  
Naše řady rovněž v uplynulém roce opustil předseda Územního sdružení ČZS Sokolov pan Josef Krágl. I po 
něm zůstává mezera v orgánech zahrádkářského svazu. 
 
1. Zpráva o činnosti za r. 2018  

-   Vloni byly konány dvě schůze výboru a správců osad a  výroční schůze ZO delegátů. Byl zajištěn 
výběr členských poplatků, předány členům Rukověti zahrádkáře 2017 
-   průběžně je zajišťována informovanost členů prostřednictvím webových stránek naší ZO 
-   8.9.2018 jsme zorganizovali a uskutečnili místní, v pořadí již 51. chodovskou zahrádkářskou výstavu 
ve velkém sále KaSSu. ZO děkuje všem členům, kteří poskytli své výpěstky a podíleli se na zajištění a 
propagaci výstavy. 
 -   Průběžně je v chodovském Zpravodaji uveřejňovám sloupek Zahrádkáři radí zahrádkářům  a to díky 
našemu předsedovi 
-   Stabilizoval se sběr bioodpadu z osad do kontejnerů poskytovaných městem, řada osad by uvítala 
doplnění  sběrných míst o kontejnery na plasty - zatím neodsouhlaseno odborem životního prostředí. 
- Na osadách 8,9 bylo zahájena instalace rozvodů elektřiny 
 

2. Stručný přehled  činnosti za uplynulé volební období – roky 2014-2018 
Co se podařilo: 
-   uspořádány 3 místní a jedna okresní zahrádkářská výstava v Chodově, účast na výstavě v Mar. 
Lázních 
-   uspořádány zájezdy do Litoměřic a Berouna 
-   4 besedy se zahrád. tématikou v knihovně 
-   registrace ZO jako právnické osoby u ČZS a orgánů státní správy, uzavření smlouvy s ČS a.s. 
-   zavedení evidence členů na počítači 
-   vytvoření a aktualizace webových stránek ZO 
-   trvale kladné hospodaření ZO vč. vedení účetní evidence 
-   průběžná údržba osad, zejména plotů, cest, budování rozvodů vody a elektřiny  
-   pravidelné rubrika Radíme zahrádkářům v chodovském zpravodaji 
-   4 členové byli ocenění odznakem ČZS od RR 
-   vytvořeny vzorové osadní řády pro chodovskou ZO 
-   získáno 5 parcel od Pozemkového úřadu do vlastnictví členů 
-   schůzová činnost výboru a správců osad dle potřeb ZO 
Co se naopak nepodařilo: 
-   ze ZO odešly dvě osady č. 10 a 12 
-   parcely osady 15 se nepodařilo získat do majetku členů, od ÚZSVM získalo město a pronajímá je  
-   pronajatý pozemek pod os.9 nezískán pro zamítavý postoj města k vykácení borovic 
-   příspěvky členů osad do webových stránek či spolupráce osad s TV studiem KaSSu 
-   město potichu bez projednání s vlastníky zařadilo některé z osad v územním plánu do ploch budoucí 
rodinné výstavby. Následně vyhlášené stavební uzávěry pak značně komplikují  život zahrádkářům. 
-   u řady osad chybí jmenování zástupců správce 
-   malé zapojení členů  na naší výstavě, exponáty a pomoc zajištují stále titíž členové 
-   spolupráce ZO v rámci ÚS Sokolov, např. účast na „spřátelených výstavách“ 
-   získání nových členů pro činnost ve výboru ZO a správcování – složení stárne, obměna je žádoucí 



 
 

3. Zpráva o hospodaření 
Hospodářka př. Mazurová seznámila přítomné se zprávou za loňský rok. Tato zpráva je už od března 
vyvěšena  na našich webových stránkách. Žádné připomínky a námitky nebyly vzneseny ani od zástupců 
osad ani ze strany revizní komise  a zpráva  o hospodaření byla schválena. 
 

4.  Členská základna 
-    ZO Chodov  má v současnosti celkem 312 členů v 12 ti osadách :1,2,3,4,6,8,9,10A,11,14,15,17. 
-   Členské příspěvky byly vybrány od všech členů. 
-   Zůstane-li složení výboru a revizní komise shodné i pro další funkční období, není nutná 
přeregistrace. Stávající funkcionáři ZO ČZS Chodov jsou ochotni pokračovat ve svých funkcích. 
-   Stále trvá požadavek výboru ZO o doplnění kontaktů na zástupce za správce osady, nejlépe 
s přístupem na internet. Zastupitelnost je důležitá pro včasnou informovanost.  
 

5. Návrh činnosti na r. 2019 
-   Hlavní náplní činnosti bude opět naše zahrádkářská výstava v KaSSu, tentokrát v sobotu 7. září. Byly 
diskutovány možnosti odměn pro pravidelné vystavovatele z osad 
-   Dáváme opět na zvážení naši účast na výstavě bratrské ZO v Rotavě  konané obvykle v 2.pol. srpna 
-   dohodnut zájezd do Třebeně – prohlídka zahradnictví a nákup zahrad. materiálu 
 

6. Diskuse 
-   s majiteli zahrádek na osadách 1 a 6 jednal MěÚ 4.2.2019 o stanovisku k územnímu plánu. Na 
schůzce se majitelé jednoznačně vyjádřili , že chtějí vrátit zpět charakter území jako rekreační-zahrádky 
a ne jako pro budoucí výstavbu. Přes příslib starosty neobdrželi stanovisko města k stavební uzávěře a 
zmožnosti změny územního plánu 
-   př. Abertová: Dotazy k problematice územního plány je možné také směrovat do pořadu Podvečer se 
starostou (organizuje KaSS asi 1x měsíčně) 
-   Rukověti zahrádkáře byly předány správcům osad 
-   V rámci přípravy výstavy vyzvat KaSS ke jmenování styčného pracovníka a k přizvání účasti i pro 
jiné spolky – kaktusáře, chovatele, včelaře a drobné místní podnikatele v příbuzném oboru z možností 
prodeje produktů. 
-   Předseda požádal přítomné o náměty na články do chodovského Zpravodaje 
-   Byl dohodnut zájezd do zahradnictví Hrdlička -Třebeň u Fr.Lázní na 23.4. Správci zajistí informování 
členů 
-   Od r. 2020 se rozhodnutím RR zvyšuje členský příspěvek (známka) na 150 Kč. Proto p. Mazurová 
navrhuje zrušit účelový příspěvek, který se dosud platil ve výši 50 Kč již od roku 2019. V roce 2019 
bude vybíráno 100 Kč na známku a 50 Kč do fondu osad. Od roku 2020 bude vybíráno 150 Kč na 
známku. 

 
7. Usnesení výroční schůze 

-   Složení výboru a revizní komise ZO zůstává shodné i pro další funkční období 2019-2024. 
-   Schvaluje se zpráva o činnosti ZO za r 2018 
-   Schvaluje se zpráva o  hospodaření ZO za r 2018 
-   Uspořádáme zájezd do zahradnictví v Třebeni 23.4. 
-   Projednat s KaSSem  kdo převezme po paní Zavřelové organizační záležitosti s výstavou 
-   Uspořádáme tradiční zahrádkářskou výstavu ve spolupráci s KaSS 7.9.2019,instalace den předem 
-   Problematiku stavební uzávěry a územního plánu – zformulovat otázky a požádat právníka svazu, jak 
postupovat při jednání s městem ( připraví výbor + zástupci dotčených osad) 
-   Správci osad doplní kontakty na své zástupce 
-   Souhlas s úhradou občerstvení na této schůzi z prostředků ZO 
-    pro členské příspěvky r. 2020 se řídit návrhem př. Mazurové 
 
Jiří Žďárský – předseda ZO ČZS Chodov                            Zapsal: J. Königsmark 

         Chodov 20.4.2019 
 
 


